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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Hogyan hasznosul a milliárdos fejlesztés ű Sulinet Digitális Tudásbázis?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturáli s
miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön a 163 pontos cselekvési tervben többek közt ezt ígérte :

„Folytatjuk a Sulinet Digitális Tudásbázis iskolai felhasználását . Ösztönözzük és segítjük,

hogy az oktatás során használják a multimédiás eszközöket, az Internetet és a digitális

tananyagokat. Ehhez rendelkezésre áll egy központi digitális tananyagtár, ami tetszőlegesen

felhasználható tananyagelemeket (képek, hangok, szimulációk, animációk), feladatokat é s

egyéb módszertani segédleteket tartalmaz. Folytatjuk a digitális tartalmak fejlesztését, és az t

hozzáférhetővé tesszük az oktatás minden szereplője számára. ”

Kérem, tájékoztasson a következ őkrő l :

1. 2002-től a mai napig évenként mekkora összeget fordítottak a Sulinet Digitáli s
Tudásbázis fejlesztésére?

2. Miként végzik a Tudásbázis fejlesztésének informatikai, szakmai tesztelését ?

3. Milyen lépéseket tett Ön 2006 óta a Tudásbázis iskolai alkalmazásának el ő segítésére?

4. Végzett-e vizsgálatokat a Tudásbázis iskolai alkalmazásának alkalmazásár a
vonatkozóan, és ha igen, melyek ezek legfontosabb megállapításai?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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